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Հայաստանի Հանրապետության գիտությունների ազգային 

ակադեմիան 60 տարեկան է։ Այն հայ գիտնականների առջև բացել 

է լայն հնարավորություններ՝ ընդհանրացնելու մեր ժողովրդի 

հոգևոր ժառանգությունը, ուրվագծել գալակտիկաների և միկ-

րոաշխարհների իմացության ուղիներ, ստեղծել ամբողջ աշխար-

հում ճանաչված դպրոցներ և ստացել նոր լայն ճանաչում գտած 

գիտական արդյունքներ, որոնք հարստացրել են համաշխարհային 

գիտության տարբեր բնագավառները։ Դրանցից շատերը լույս են 

տեսել «ՀՀ ԳԱԱ Զեկույցներ» հանդեսում։ Անցած տարիների 

ընթացքում «ՀՀ ԳԱԱ Զեկույցներում» տպագրվել են 5000-ից ավելի 

գիտական հոդվածներ՝ հայերեն, ռուսերեն և անգլերեն։ Մենք 

ուրախ ենք, որ մեր «Զեկույցները» գրավում են ամբողջ աշխարհի 

գիտնականների ուշադրությունը. մեզ հայտնի են բազմաթիվ 

հղումներ մեր հրապարակումներին։  

«ՀՀ ԳԱԱ Զեկույցների» խմբագրությունը շնորհավորում է 

Ակադեմիայի բոլոր աշխատակիցներին, մեր հանդեսի հեղինակ-

ներին և ընթերցողներին փառապանծ հոբելյանի՝ Հայաստանի 

Հանրապետության գիտությունների ազգային ակադեմիայի 60-

ամյակի առթիվ։ 

 

 

«ՀՀ ԳԱԱ Զեկույցների» գլխավոր խմբագիր 

ակադեմիկոս Սերգեյ Համբարձումյան 

 

 
 



Национальной академии наук Армении исполнилось 60 лет. Она открыла 

перед армянскими учеными широкие возможности для обобщения многовекового 

духовного наследия нашего народа, наметила пути познания галактик и микро-

миров, создала признанные во всем мире научные школы и получила новые широко 

известные научные результаты, обогатившие различные области мировой науки. 

Многие из этих результатов впервые увидели свет в «Докладах НАН Армении». 

За эти годы в «Докладах НАН Армении» было опубликовано более 5000 научных 
статей на армянском, русском и английском языках. Мы рады, что наши 

«Доклады» привлекают внимание ученых всего мира – нам известны много-

численные ссылки на наши публикации. 

Редакция «Докладов НАН Армении» поздравляет всех сотрудников НАН, 

наших авторов и читателей со славным юбилеем – 60-летием со дня основания 
Национальной академии наук Армении. 

 

Главный редактор «Докладов НАН Армении» 

академик С.А. Амбарцумян 

 

It is already 60 years from the day of founding of the National Academy of 

Sciences of Armenia. During these sixty years, the Academy has provided Armenian 

scientists with ample opportunities for fostering of the centuries-old spiritual heritage of 

our people, laid down the paths of understanding both Galaxies and micro-worlds, 

creating world-acknowledged scientific schools and enriching different fields of world 

science with widely-noted scientific results. Many of those results were first printed in 

the “Reports of the National Academy of Sciences of Armenia”. During these years 

more than 5000 scientific articles in Armenian, Russian and English have been pub-

lished in the “Reports of the National Academy of Sciences of Armenia”. We are glad 

that our "Reports" attract the attention of the world's scientists - we are aware of 

numerous references to our publications. 

The editorial staff of the “Reports of the National Academy of Sciences of 

Armenia” congratulates all the members, staff and employees of the National Academy 

of Sciences, our authors and readers with the glorious 60th anniversary of the 

foundation of the National Academy of Sciences of Armenia.  

 

Editor-in-chief of the “Reports of the 

National Academy of Sciences of Armenia” 

Academician S.A. Ambartsumian 


